



Istilah Penting Privasi

Berikut ialah senarai istilah yang berulang dalam notis dan prosedur privasi Pax8.

Istilah Penting	Definisi
Penyahnamaan	Proses mengalih keluar apa-apa pengecam peribadi secara kekal daripada maklumat peribadi, supaya individu yang diterangkan oleh data tersebut kekal tidak diketahui. Hal ini dilakukan untuk melindungi aktiviti persendirian individu sambil mengekalkan integriti data yang dikumpul dan dikongsi.
Persetujuan	Apa-apa petunjuk yang diberikan secara bebas, khusus, termaklum dan jelas melalui pengisytiharan bertulis atau tindakan afirmatif yang menandakan persetujuan subjek data terhadap pemprosesan maklumat peribadi yang berkaitan dengannya.
Kuki	Fail teks kecil yang disimpan pada mesin pengguna yang boleh didapatkan semula kemudian oleh pelayan web daripada mesin tersebut. Kuki membenarkan pelayan web menjejaki aktiviti penyemak imbas pengguna akhir, dan menyambungkan permintaan web individu ke dalam sesi.
Pengawal Data	Mana-mana orang sebenar atau perundangan, pihak berkuasa awam, organisasi bukan kerajaan, agensi, atau mana-mana badan mahupun entiti lain yang secara bersendirian atau bersama dengan pihak yang lain menentukan tujuan dan cara pemprosesan maklumat peribadi.
Pemprosesan Data	Apa-apa operasi yang dilakukan pada maklumat peribadi, termasuk tetapi tidak terhad kepada pengumpulan, penyimpanan, pemeliharaan, pengubahan, dapatan semula, pendedahan, penghantaran, penyediaan, pemadaman, pemusnahan, perundingan, penjajaran, penggabungan, atau pelaksanaan operasi logik atau aritmetik pada maklumat peribadi.
Pegawai Perlindungan Data	Individu yang dilantik oleh Pax8 untuk menjalankan tanggungjawab dan fungsi tertentu berkenaan dengan privasi dan perlindungan data.
Pengekalan Data	Dasar dan proses yang digunakan dalam Pax8 bagi menentukan tempoh masa untuk mengarkib dan menyimpan maklumat peribadi.
Subjek Data	Orang sebenar yang dikenal pasti atau boleh dikenal pasti, yang berkaitan dengan maklumat peribadi.
Pemasaran Langsung	Satu bentuk pengiklanan yang syarikat menyediakan bahan pemasaran kepada pengguna untuk menyampaikan maklumat tentang sesuatu produk atau perkhidmatan.
Data kewangan	Apa-apa pengecam angka abjad atau maklumat peribadi lain yang boleh mengenal pasti akaun yang dibuka oleh subjek data, atau kad mahupun instrumen pembayaran yang dikeluarkan oleh institusi kewangan kepada subjek data, atau apa-apa maklumat peribadi mengenai hubungan antara institusi kewangan dengan subjek data, status kewangan dan sejarah kredit yang berkaitan dengan subjek data tersebut, termasuk data yang berkaitan dengan ganjaran.
Alamat IP	Alamat unik yang mengenal pasti peranti di Internet atau rangkaian tempatan dan yang membolehkan sistem dikenali oleh sistem lain yang disambungkan melalui protokol Internet.
Maklumat Peribadi	Maklumat peribadi, juga dikenali sebagai data peribadi atau maklumat yang boleh dikenal pasti secara peribadi, ialah apa-apa maklumat yang berkaitan dengan orang yang boleh dikenal



	<p>pasti, atau yang boleh dikenal pasti secara tidak langsung daripada maklumat tersebut dalam kombinasi dengan maklumat lain. Beberapa contoh maklumat peribadi yang paling jelas termasuk nama seseorang, alamat surat-menyurat, alamat e-mel, nombor telefon dan rekod perubatan (jika maklumat itu boleh digunakan untuk mengenal pasti orang tersebut).</p>
Pemproses	<p>Orang sebenar atau perundangan, pihak berkuasa awam, agensi atau entiti lain yang ditubuhkan oleh atau di bawah undang-undang bertulis yang memproses maklumat peribadi bagi pihak pengawal.</p>
Pemprofilan	<p>Pemprosesan maklumat peribadi untuk menilai, menganalisis atau meramalkan aspek mengenai prestasi subjek data itu di tempat kerja, situasi ekonomi, kesihatan, keutamaan peribadi, minat, kredibiliti, tingkah laku, tabiat, lokasi atau pergerakan.</p>
Kategori Khas Maklumat Peribadi	<p>Maklumat peribadi yang mendedahkan asal usul kaum atau etnik, pendapat politik, kepercayaan agama atau falsafah, pemprosesan data genetik, data biometrik untuk tujuan mengenal pasti secara unik data orang sebenar mengenai kesihatan, atau data mengenai kehidupan seks orang sebenar atau maklumat peribadi orientasi seksual yang berkaitan dengan kesalahan, prosiding dan sabitan jenayah, atau maklumat peribadi yang berkaitan dengan kanak-kanak.</p>
Pihak Berkuasa Penyeliaan	<p>Pihak Berkuasa Bebas atau bahagian yang dikaitkan dengan Pihak Berkuasa dalam mana-mana bidang kuasa yang berkaitan, yang tujuan dan fungsi utamanya adalah untuk mengawal selia perkara yang berkaitan dengan maklumat peribadi.</p>
Pihak Ketiga	<p>Orang sebenar atau perundangan, pihak berkuasa awam, agensi atau badan selain subjek data, pengawal, pemproses, dan orang yang berada di bawah kuasa langsung pengawal atau pemproses, yang dibenarkan untuk memproses maklumat peribadi.</p>
Bikon Web	<p>Bikon web ialah teknik yang digunakan pada laman web dan e-mel untuk membenarkan semakan secara tidak menonjol bahawa seseorang pengguna telah mengakses beberapa kandungan. Bikon web biasanya digunakan oleh pihak ketiga untuk memantau aktiviti pengguna di tapak web untuk tujuan analitik web atau penandaan halaman.</p>